
 
 
 

8. december 2021 

I medfør af § 37, stk. 1 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvordan går det med styregruppen vedrørende renovering af Kangerlussuaq lufthavn? 

2. Hvad er status på sagen? 

3. Sætter Forsvarets fremtidige brug af Kangerlussuaq lufthavn nogen begrænsninger for 
udvikling af turisme på stedet? 

4. Hvem afventer man i styregruppen for at arbejdet kan komme videre?  

5. Hvad er årsagen til dette? 

6. Har Naalakkersuisut andre informationer af interesse for sagen? 

(Medlem af Inatsisartut Erik Jensen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Jeg ønsker oplyst status for arbejdet i styregruppen vedrørende Statens brug af Kangerlussuaq 
lufthavn, hvor der blev nedsat en styregruppe i september 2019. 

Jeg ønsker at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 

 


